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Na temelju članka 19. Statuta Grada Buzeta („Službene novine Grada Buzeta“, broj 
2/2021. i 10/2021.), Gradsko vijeće Grada Buzeta je na sjednici održanoj dana 21. 
prosinca 2022. godine donijelo 
 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Zapisnika 

s 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 23. studenog 2022. godine  

 

1.  

Prihvaća se Zapisnik s 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane dana 23. 
studenog 2022. godine. 

 

Zapisnik iz stavka 1. ove točke prilog je ovom Zaključku. 

 

2. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu osam dana od dana objave u „Službenim novinama 
Grada Buzeta“.  

 

KLASA:  

URBROJ:  

Buzet,  

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUZETA  

 

         PREDSJEDNIK 

                    Davor Prodan 
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ZAPISNIK 

s 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 23.11.2022. godine 
 
 

Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, Ulica II. 
istarske brigade 2. 

 
Sjednica je započeta u 18,00  sati. 

 
Sjednicu vodi: Davor Prodan, predsjednik Gradskog vijeća. 

 
Zapisnik vodi: Tatjana Merlić, viši referent za opće poslove u Upravnom odjelu 

za opće poslove, društvene djelatnosti i razvojne projekte. 
 

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Dean Prodan, Mura Kalčić Salopek, Nenad 
Šćulac, Sandi Černeka, Dubravka Črnac Dujanić, Michela Blagonić, Davor Prodan, 
Iris Fabijančić, Elvis Černeka, Kristijan Jermaniš, Leana Petohleb Krota, Vedran 
Majcan, Elena Jerman. 

 
Odsutni članovi gradskog vijeća: nitko. 

 
Ostali prisutni:  Mirjana Matančić Salhoff, Sebastijan Grabar, Elena Grah 

Ciliga, Anica Milković Grbac, Reana Glavić Jačić, Mikela Zimerman, Gordana Čalić 
Šverko, Vanja Fabijančić. 

 

Davor Prodan, želi dobru večer svima i uspješan rad na današnjoj 16. sjednici, 

8. saziva Gradskog vijeća Grada Buzeta, otvaram sjednicu i nakon kraćeg uvoda 

predložit ću dnevni rad, te bi na taj opisani način započeli zajednički rad, sa željom 

da on bude konstruktivan, fer i korektan. Danas je 273. intenzivni dan rata na tlu 

Europe, u Ukrajini. Ovo je rat, nažalost poput svakog, koji svakodnevno, 

neproporcionalno uobičajenoj statistici, oduzima ono najvrijednije što ima svaki 

čovjek, a to je ljudski život, broj poginule djece, kao primjer tragične sudbine čovjeka 

u vrtlogu rata - posebice najmlađih, povećava se iz dana u dan, i po riječima 

ukrajinskog glavnog tužitelja prije nekoliko dana ovog mjeseca studenog, do tada je 

ubijeno na različite načine najmanje 437 ukrajinske djece, više od 837 je ozlijeđeno, 

s napomenom kako ti podaci nisu konačni, a veći su od broja mojih posljednjih 

istaknutih podataka na tu temu na ovom vijeću. Sigurno su kao žrtve, s druge strane, 

vode i ruska djeca, ne zaboravljam ni njih jer žrtve nasilja ne treba odvajati. Takva 

surova i nemilosrdna stvarnost - koja oduzima mogućnost dječje igre i radosti 

neželjeno pretvara ljude u jednu od svojih "tamnih sjena ili u veličanstvenost 

dostojanstva" u neizbježnoj promjeni osobina ljudskog karaktera uvjetovanih ratom - 

ponavljam surovost i nemilosrdnost rata definitivno se izmjenjuje sa stanjem mira, te 

stalne kontinuirane povijesno dokazane pripreme čovječanstva za novi rat i mir. Hoće 

li rat, ne samo među državama, ikada prestati kao sredstvo za postizanje bilo kojih 

političkih ili ekonomskih ciljeva, ne znam, ali duboko u sebi u svom političkom 

angažmanu se za to zalažem, u kombinaciji agenda ili popisa planova koje 

produciraju mirotvorstvo te odgovarajućih sigurnosnih politika, svjestan da bilo koji 
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idealizam može biti nadigran, izigran i uništen od strane kreatora kaosa užasnih 

ratova, a u čijem su posjedu različiti obrasci destrukcije u misiji ostvarivanja svojih 

ciljeva koja nisu demokratski, već na razne načine osvajački. Ukupni geopolitički te 

odnosi unutar EU nastali uslijed ruske agresije svakodnevno su na kušnji, od 

njemačko-francusko otežanog dijaloga, mađarske "solo" i egoistične političke 

partiture do dilema austrijskih visokih dužnosnika u vezi pristupa naše države 

Hrvatske schengenskom pravnom prostoru, takvi izazovi, bili oni u odgovoru 

uspješni, djelomično uspješni ili neuspješni, determinirati će u budućnosti izgled EU 

odnosno njen demokratski i ekonomski sadržaj koji se ne smije u vrijednosnom 

kriteriju sniziti već dodatno oplemeniti, kako bi EU bila i dalje primjer usvajanja 

najnaprednijih humanističkih dostignuća i izvrsno mjesto za život, takvu kvalitetu 

želim svima u svijetu. 

Predlaže dnevni red s nadopunom da se u 9. točki dodaje pod točka koja  glasi c) 

Rješenje o izmjeni Rješenja o imenovanju članova Odbora za financije, proračun i 

upravljanje imovinom. Dnevni red se jednoglasno prihvaća sa 13 glasova „za“.  

 

D N E V N I  R E D 
1. Usvajanje zapisnika s 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 19. 

listopada 2022. godine. 

2. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg izvješća 

o ostvarenju godišnjeg plana i programa Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet za 

pedagošku 2021./22. godinu. 

3. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 

Financijskog izvješća trgovačkog društva „PLZET“ d.o.o. Buzet za 2021. 

godinu. 

4. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o kupnji nekretnina. 
5. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o prodaji nekretnina. 
6. Pitanja i prijedlozi. 
7. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o vrijednosti boda za obračun 

komunalne naknade. 
8. Razmatranje prijedloga Proračuna Grada Buzeta za 2023. godinu i 

Projekcije za 2024. i 2025. godinu – prvo čitanje, te pripadajućih programa i 
drugih akata: 
a.) Zaključka o prihvaćanju i upućivanju na javnu raspravu prijedlog Proračuna 

Grada Buzeta za 2023. godinu i Projekcija za 2024. i 2025. godinu – prvo 

čitanje, zajedno sa svim programima javnih potreba Grada Buzeta za 2023. 

godinu, 

b) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Buzeta za 2023. godinu, 

c) Odluke o rasporedu namjenskog prihoda od komunalne naknade u 

Proračunu za 2022. godinu, 

d) Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2023. godinu, 

e) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2023. godinu, 

f) Programa javnih potreba u obrazovanju za 2023. godinu, 

g) Programa javnih potreba u kulturi za 2023. godinu, 

h) Programa javnih potreba u sportu za 2023. godinu, 

i) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2023. godinu, 
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j) Programa poticanja razvoja poduzetništva i poljoprivrede za 2023. godinu, 

k) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023. 

godinu, 

l) Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023. 

godinu. 

9. Razmatranje prijedloga i donošenje: 
a) Odluke o izmjeni Odluke o radnim tijelima Gradskog vijeća Grada Buzeta 

b) Rješenja o dopuni Rješenja o osnivanju i imenovanju članova Povjerenstva 

za procjenu šteta od elementarnih nepogoda. 
c) Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju članova Odbora za financije, proračun i 

upravljanje imovinom. 

10. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izboru najpovoljnije ponude za 

zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području 

Grada Buzeta. 

TOČKA 1.  

Usvajanje zapisnika s 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 19. 

listopada 2022. godine 

Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nema te se jednoglasno sa 13 glasova 

„za“ donosi sljedeći  

ZAKLJUČAK 

Usvaja se  zapisnik s 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 19. 

listopada 2022. godine. 

TOČKA 2.  

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o 

ostvarenju godišnjeg plana i programa Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet za pedagošku 

2021./22. godinu 

 

Mirjana Matančić Salhoff obrazlaže izvješće.  

Otvara se rasprava. 

Davor Prodan iznosi da ga interesira mišljenje ravnateljice vezano uz 

financijski standard svih djelatnika dječjeg vrtića? 

Mirjana  Matančić Salhoff, pohvaljuje što se ide ka povećanju plaća no i dalje 

smatra da Vrtić kasni vezano uz Zakon o predškolskom odgoju gdje bi trebali imati 

usklađene plaće s osnovnim školama. Isto tako zna koliko je težak i odgovoran 

posao odgajatelja i vidi da sve manje imamo radne snage, a velik je razlog taj što je 

godinama plaća u Vrtiću bila niska. Sada se došlo do cca. 6.000,00 kn neto za 

odgajatelja, nije baš da se pratilo povećanje kao u nekim drugim sektorima. S 

obzirom da je to posao za kojeg treba završiti školu, tu su ljudi s magisterijem, te 

misli i na odgovornost koju imaju odgojitelji prema roditeljima i djeci, zaista je 

izazovno, te smatra da treba razmisliti o povećanju kako ljudi ne bi odlazili od tog 

zanimanja već ih trebamo privući.   
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Damir Kajin iznosi da se iskorigiralo plaće za 6%, riješilo regres i išlo se na 

korekciju od 4%, te predlaže još 6%. 6+4+6 %, ako Vijeće to prihvati proračunom, a 

govori o Domu gdje smo digli plaće za još 10%. Kada govorimo o bruto isplatama u 

Gradu Buzetu s ovih dodatnih 6% trebala bi plaća u Vrtiću odgojitelja iznositi negdje 

oko 8.500,00 kn, u Pazinu, Žminju, Labinu sa novim korekcijama oko 7.800,00 kn. 

Nije da ne vodimo računa da se zadovolji i ta materijalna situacija zaposlenika u toj 

instituciji koja u ovom trenutku broji ako se ne vara 43 djelatnika. Kada se spominje 

Zakon o predškolskom obrazovanju, pozivate se na Zakon temeljem kojeg bi plaće u 

vrtićima trebale biti identičnima onima u osnovnoj školi, međutim jednako tako imamo 

odluku Ustavnog suda, ako se ne vara iz 2015. godine, koju potpisuje ondašnja 

predsjednica Jasna Omejec, gdje se otprilike kaže da država ne može nametati 

obveze koje sama ne pokriva. Ima plaće ispred sebe, ukupno, ono što je vijećnik 

Majcan tražio za prvih deset mjeseci koliko su djelatnicima u vrtiću iznosile naknade i 

prekovremeno i regresi i sve ostalo. Ravnateljica, za deset mjeseci 83.881,00 kn, ne 

zna da li ima smisla da čita. Odgojitelj, prijašnji ravnatelj 90.000,00 kn za deset 

mjeseci, računovođa 66.000,00 za deset mjeseci, odgojitelj 1,78 do odgojitelj koji je 

isto tako dobio 101.000,00 kn. Samo da se otprilike zna vis a vi javnosti misli da treba 

iskorigirati plaće i da moramo naći načina kako jednostavno izaći u susret svim 

proračunskim korisnicima bili oni vatrogasci, jer zapovjednik ima daleko veću plaću 

od gradonačelnika, ne njega koji dobiva 4.000,00 kn nego od bilo kojeg 

gradonačelnika do sada, negdje za 10 mjeseci cca. 148.000,00 kn. Moramo o svemu 

javno transparentno progovarati jer je to naša obveza prema građanima Grada 

Buzeta.  

Davor Prodan želi dati poruku svim djelatnicima Vrtića, u cilju je svima da se 

materijalni status cijelog sektora poveća, senzibilni smo na standard koji imaju,  treba 

ga povećat i maksimalno će činiti sve da to bude učinjeno. S kakvim uspjehom znati 

će se 21.12. za cca. mjesec dana, kada se bude vidjelo kakve će biti plaće djelatnika 

Vrtića i cjelokupnog javnog sektora.  

  Nakon rasprave jednoglasno uz 13 glasova „za“ donosi se sljedeći  

 

ZAKLJUČAK 

Donosi se  Zaključak  o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o ostvarenju godišnjeg 

plana i programa Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet za pedagošku 2021./22. godinu 

 

TOČKA 3. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 

Financijskog izvješća trgovačkog društva „PLZET“ d.o.o. Buzet za 2021. 

godinu 

 

Sebastijan Grabar obrazlaže izvješće.  

Otvara se rasprava. 

Davor Prodan postavlja pitanje da li „Plzet“ upravlja sa svim višestambenim 

zgradama na području Grada Buzeta,  Roča, ili sa većim dijelom, odnosno da li sve 
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te zgrade  imaju energetski certifikat kako bi se ubuduće mogle javljati na energetsku 

obnovu? 

Sebastijan Grabar iznosi da „Plzet“ upravlja sa stambenim zgradama koje 

imaju 3 ili više stanova, to je zakonska odredba koju bi oni morali prihvatiti. Plzet 

upravlja osim s dvije zgrade u Roču, još s dvije zgrade u Istarskim Toplicama i 5 

zgrada u Livadama, nakon zatvaranja jednog TD iz Buja koje je prestalo s radom. 

Energetske certifikate nemaju sve zgrade iz razloga jer za izradu istih moramo dobiti 

nalog samih stanara za odraditi isto. Stanari su ti koji moraju dati barem zahtjev da 

se pristupi tome.  

Davor Prodan postavlja pitanje da li je moguće da se popularizira ideja izrade 

energetskog certifikata jer bez toga nema mogućnosti da se stanari natječu i dobe 

financijske povlastice.  

Sebastijan Grabar iznosi da se većina zgrada koje nemaju energetski certifikat 

nalaze u starogradskoj jezgri, one podliježu posebnim konzervatorskim uvjetima i 

situacija oko financiranja gore nije baš najbolja. Kontaktira se sa svim stanarima, 

može se i dalje pokušavati motivirati i na taj način stanare osvijestiti.  

Davor Prodan postavlja pitanje stanova koji su u vlasništvu Grada Buzeta, 

posebno u starogradskim jezgrama, u kakvom su oni stanju? Dobio je nedavno 

email, zabrinutost građana koji su izrazito nezadovoljni održavanjem stanova. Moli 

komentar u kakvom su stanju i koliko ih ima, s onim stanovima s kojima upravlja 

Plzet?  

Sebastijan Grabar iznosi da ne zna u kakvom je stanju gradska imovina, jer 

unutrašnjost stanova nije nadležnost Plzeta, Plzet upravlja zajedničkim dijelovima 

zgrada.  

Davor Prodan iznosi da se dio posla poklapa sa poslovima Upravnog odjela za 

gospodarenje prostorom, te smatra da Plzet i Odjel surađuju. 

Sebastijan Grabar odgovara da surađuju.   

Nenad Šćulac primjećuje da je ovo prvi put od 2018. godine da društvo 

iskazuje dobitak na kraju godine, smatra da je to lijepa vijest. S druge strane želio bi 

napomenuti da bismo o izvješću trebali raspravljati ranije u godini, sada je već 

praktički prošla jedna godina, a izvješće se odnosi na razdoblje koje je 11 mjeseci i 

više unatrag. Predlaže da se vodi računa da izvješća budu ranije, ne krajem godine, 

za godinu koja je završila. U svakom slučaju što se dobiti tiče, raduje i pokazuje da 

se ipak na jedan malo drukčiji način, pretpostavlja, gospodari društvom, kada se 

iskazuje prvi puta nakon 2018. godine dobit. 

Davor Prodan pohvaljuje indirektno v.d. direktora Plzeta. 

Damir Kajin iznosi da je točno da je društvo iskazalo ove godine dobit u iznosu 

od 271,00 kn, nakon dugo vremena. Problem je između ostalog i u tome što naši 

stanari plaćaju za korištenje tih prostora 1,54 kn, što je najminimalniji iznos. Mi smo 

pokušali kandidirati 9 fasada za energetsku obnovu ili 9 bolje rečeno zgrada, to su 

zgrada u kojoj se nalazi „Agrotehnika“, crveno-zelena, dvije zgrade na Goričici i tri 

ulaza iza Robne kuće. Na žalost zbog „najbržeg prsta“ kada je cijela „omotnica“ 

iskorištena unutar jedne sekunde mi nismo došli na red, za razliku od 6 fotonapona 

koji smo jedini iskoristili tu priliku u Istri.  

Nakon rasprave jednoglasno se uz 13 glasova „za“ donosi sljedeći  

 

ZAKLJUČAK  
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Donosi se  Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu i Financijskog izvješća 

trgovačkog društva „PLZET“ d.o.o. Buzet za 2021. godinu. 

 

 

TOČKA 4. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o kupnji nekretnina 
 
Davor Prodan iznosi da je izvjestiteljica pročelnica Anica Milković Grbac i Denis 

Jerman, viši savjetnika za imovinsko pravne poslove, njega nema na današnjoj 
sjednici. Postavlja pitanje da li je u proceduralnom pravnom smislu sve točno što se 
tiče ove točke dnevnog reda, da o njoj možemo glasovati?  

Anica Miković Grbac iznosi da misli da je, s obzirom da nemamo Odbor 
Gradskog vijeća koji razmatra raspolaganje nekretninama, tako su na prethodnim 
sjednicama temeljem prijedloga Odluke, procjene, donosili odluke. Pretpostavlja da 
se ništa nije promijenilo.   

Davor Prodan smatra  da moramo biti oprezni i raditi u skladu sa zakonom.  
Anica Milković Grbac obrazlaže prijedlog odluke.  
Otvara se rasprava.  
Rasprave nema te se jednoglasno uz 13 glasova „za“ donosi sljedeći  
 
 

ZAKLJUČAK  
 
Donosi se  Odluka o kupnji nekretnina. 
 

 
TOČKA 5. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o prodaji nekretnina 

 
 
Anica Milković Grbac obrazlaže prijedlog.  
Otvara se rasprava. 
Kristijan Jermaniš u točki 1.1. gdje piše 2850/19345 to su dijelovi k.č. 25444/1.  

Na vlasničkom listu kojeg je gledao danas piše da je grad 1/1 vlasnik, nije 2850-ti dio 
od te parcele? Onda se trebalo napisati da je površina ta i ta tj. da se taj dio površine 
prodaje od tog djela.  

Anica Milković Grbac iskazan je interes temeljem zahtjeva za 2800 m2, a 
cijela parcela ima 19 000 m2. Mi ne možemo cijepati parcelu osim temeljem akta za 
gradnju, tako da će se praktički kroz postupak prodaje, točno će se kroz postupak 
prodaje utvrditi markicu, geodetski locirati i kupac će imati određeni rok u kojem treba 
formirati česticu i izraditi  i odvojiti taj dio od ostatka. Ostatak će se dalje prodavati 
slijedećim gospodarskim subjektima sukladno iskazanom interesu. Cijela je čestica u 
vlasništvu Grada, svih 19000 m2, i za to područje imamo  zainteresirana dva 
gospodarska subjekta koja žele dalje u nastavku graditi, ali smo mišljenja da kako 
ulazimo dalje u područje gdje nemamo više osiguran pristup temeljem važeće 
postojeće prometnice da bi trebalo najprije riješiti pristupnu prometnicu, a nakon toga 
dalje prodavati. Tako da će sljedeće parcele biti na dnevnom redu negdje početkom 
iduće godine. 
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Kristijan Jermaniš govori iz klupe, trebalo je pisati 2850 m2, ne 2850/19354.  
Anica Milković Grbac iznosi da je možda malo zbunjujuće, pravnici su  

sastavljali Odluku, logičnije bi i njoj bilo da piše u toj površini i gotovo. 
Davor Prodan postavlja pitanje pročelnici Anici Milković Grbac da li je 

prihvatila sugestiju vijećnika Kristijana Jermaniša, na što ona odgovara pozitivno. Sa 
tom izmjenom nastavljamo s radom. Daljnje rasprave nema te se prijedlog daje na 
glasovanje uz sitnu izmjenu koja je razmatrana dakle 2850 m2, te se uz ovaj ispravak 
donosi  jednoglasno uz 13 glasova „za“ sljedeći 

 
ZAKLJUČAK 

 
Donosi se Odluka o prodaji nekretnina. 

 
 

TOČKA 6. 
Pitanja i prijedlozi 

 
Vedran Majcan postavlja sljedeća pitanja i prijedlog:  
 
1. Vezano uz osiguranje garaže za DVD u Roču, to je pitanje koje se na 

Gradskom vijeću provlači cca. desetak godina, pa bi molio na njihov ponovni 
angažman da se to pitanje konačno riješi, da Gradska uprava konačno napravi 
sve pretpostavke, a da dođe konačno do rješenja tog problema. Radi se o 
garaži i rješavanju imovinsko pravnih odnosa. Čekaju više od godinu dana, 
informaciju nisu dobili pa moli da se ako je ikako moguće to riješi.  

 
2. Vezano uz organizaciju adventa i Sv. Nikole, interesira ga, pošto dolazi 

adventsko vrijeme, kakve događaje Grad planira ?  
 

3. Već je nekoliko puta na Gradskom vijeću pokušavao osvijestiti potrebu da 
imamo lijepu padinu prema Starom gradu, zaista je zapuštena, vjerojatno je u 
vlasništvu različitih fizičkih osoba, no pretpostavlja kad bi Grad napravio 
dodatni napor da dobije suglasnost, da se od vlasnika dobije suglasnost da se 
šuma, šikara i ostalo uredi, da oni ne bi imali ništa protiv. Pretpostavlja da ima 
i zainteresiranih građana koji bi  čak i radnim akcijama padinu očistili. Ne samo 
radi estetskih razloga već i sigurnosnih jer se tamo skuplja divljač, a doprinijelo 
bi i ljepoti našeg grada. Predlagao je i prošle godine, možda nisu bili uvjeti radi 
vremena, možda će ove godine biti, ako bude neko duže hladnije vreme da 
Grad pokuša organizirati i snježni top na toj padini pa da djeca za praznike 
imaju malo više veselja i jedan sadržaj koji bi im  obogatio praznike.  

 
 
Dubravka Črnac Dujanić postavlja sljedeća pitanja u pisanom obliku - 
gradonačelniku: 
 

1. Kakva je gospodarska situacija u Gradu Buzetu? 
2. Da li postoji interes za industrijsku zonu Mala Huba? 
3. Što je učinjeno od zadnje sjednice u Gradu Buzetu? 

 
Kristijan Jermaniš postavlja slijedeće pitanje – gradonačelniku i pročelnici:  



8 

 

 
1. Kada se računa provest natječaj o asfaltiranju nerazvrstanih cesta? Pošto je 

prošlo već godina i pol dana i nismo ni jedan m2 asfalta napravili na području 
grada Buzeta na nerazvrstanim cestama. Bio je natječaj prije elementarne 
nepogode, dobro da je natječaj „pao“ jer bi se u protivnom asfalt skliznuo u 
potok. Isto tako ispada da je dobro da nismo napravili i postavili na stazi „7 
slapova“ mostove jer bi ih tamo voda odnijela, pa ispada da nećemo ništa 
raditi već se samo slikati. Već je prošlo cca. mjesec i pol dana od nepogoda, 
na području grada nismo sanirali štete, a samo preko jezera u Općini Cerovlje, 
kada se prolazi preko Dragućske vale vide se strojevi Vodoprivrede kako rade.  
Također se rješavaju problemi od Murari prema Kaldiru, od brane prema 
Ukotićima, prema Kašćergi, već su očišćene ceste, popravio se asfalt na 
nekim dijelovima, a dođemo na područje grada Buzeta gdje ne može reći da 
se ništa ne rješava, no nedovoljno. Na prošloj sjednici Gradskog vijeća imali 
smo Rebalans proračuna gdje smo osigurali 200.000,00 kn, još danas ne zna 
da li se mogu iskoristiti ta sredstva ili ne. Do prije desetak dana nije se moglo. 
Prošli put smo govorili vezano uz ŽUC i davanje suglasnosti vlasnika zemljišta 
za proširenje županijske ceste Marčenegla – Vrh gdje su odroni, tada se 
govorili da je riješeno sve, idućeg dana u Gradskoj upravi nitko tko je trebao 
biti zadužen za isto nije ništa znao. Ne zna kada će se krenuti. Privremeni 
putevi sanirani su u dva dana no sada bi sve to trebalo riješiti kako treba, 
zemlju koja je samo bačena u vrtove i drugdje trebalo bi maknuti, treba netko 
nešto rješavati. Grad Pazin već vrši asfaltiranje, a mi ne zna u kojoj smo fazi.  
Grupa Nice koja djeluje na Vrhu odgađa grupe turista radi ceste koja je 
službeno zatvorena. Postavlja pitanje kada će se krenuti sa rješavanjem 
problema, ili ćemo raditi kanale, milijunske vrijednosti i rebalansom dajemo 
cca. 140.000,00 kn da bi se napravio nogostup između kanala i kapelice za 
Sv. Martin, a druge godine će Hrvatske vode nastaviti sa kanalom i taj iznos 
će „ić u vjetar“.  
Na prošloj sjednici postavio je pitanje koliko se zahtjeva predalo za dobivanje  
građevinskih dozvola u ovoj godini i za koje projekte, tražio je pismeno 
odgovore no  istog nije dobio? 

 
Michela Blagonić  moli sljedeću informaciju: 
 
1. Molila bi informaciju o mogućem najmu poslovnog prostora u Roču. Naime 

mještani tog područja uputili su mi upit je li istina da će market koji trenutno 
radi u Roču preseliti u društvene prostorije u domu u Roču ? Prostor o kojem 
je riječ koriste sumještani za svoje aktivnosti i druženja te moram izraziti 
njihovo nezadovoljstvo sa takvim mogućim razvojem situacije pogotovo radi 
toga jer o tome nema nikakvih službenih informacija.  

 
Davor Prodan postavlja sljedeća pitanja:  

 
1. Gradonačelnik mi je obećao od zadnjeg susreta da će dostaviti odgovor ili 

djelomičan odgovor o mogućoj rekonstrukciji glavnog Nogometnog igrališta. 
Apelira i prenosi poruku mnogobrojnih nogometaša i vodstva kluba, nogometni 
travnjak jednostavno treba obnoviti jer ne zadovoljava kriterije za održavanje 
suvisle i kvalitetne utakmice. Ponavlja pitanje od prošlog puta. Je li se planira 
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sustavni projekt obnove nogometnog travnjaka dakle iz trave u hibridan 
travnjak? 

2. Vrijeme je da vijećnici doznaju termin rekonstrukcije rukometnog igrališta kod 
Srednje škole. Radi se o anti stres podlozi. Od Ministarstva turizma dobili smo 
nešto manje od 500.000,00 kn. Jesu li provedeni svi natječaji, već je prošlo 
preko dva mjeseca, po odluci koju smo dobili, u proljeće trebamo zgotoviti 
igralište?  

 
3. Prihodi i rashodi ovogodišnjeg uspješnog Festivala tartufa u Gradu Buzetu? 

Koliko su bili rashodi, a koliko su bili prihodi, postoji li neka okvirna procjena 
svih troškova, ako ne zadovoljiti će se i pisanim odgovorom na idućoj sjednici.  
 
Damir Kajin iznosi da su ukupno troškovi Festivala tartufa iznosili oko 

182.000,00 kn. Prodajom čaša, najmom štandova i ostalog zaradilo se oko 66.000,00 
kn. Znači padamo negdje na 120.000,00 kn. TZ osigurala je u svojoj prihodovnoj 
strani negdje oko 50.000,00 kn. IŽ nam je doznačila 25.000,00 plus 15.000,00 kn 
plus 10.000,00 kn i Grad Buzet je osigurao 25.000,00 kn. Troškovi Proračun Grada 
Buzeta su 25.000,00 kn ili 3.318 €. Smatra da je to hvalevrijedna manifestacija. Sve 
je za rukometno igralište pokrenuto, nešto će više o tome reći pročelnika Milković. 
Što se tiče trave smatra da treba pričekati, neke stvari su se dogodile, a upali smo i u 
termine Svjetskog prvenstva. Želi vjerovati da se po tom pitanju može nešto učiniti, a 
to će koštati u konačnici 3 ili 4 mil. kuna najmanje.  

Vezano uz garažu iza doma u Roču. On i pravnik bili su na sastanku kod 
ministra, nije moguće neke stvari koje traju desetak ili petnaestak godina riješiti u 
zadnjih dva ili tri mjeseca.  Krivo mu je što nema pravnika danas na sjednici kako bi 
mogao o svim tim detaljima govoriti. Ono što može je dogovoriti sastanak s državnim 
tajnikom. Razgovarao je o tome i s ljudima iz DVD Roč. 

Što se tiče Adventa i Sv. Nikole, isto će se organizirati, oko 6.12. Sv. Nikola, a 
Advent 16. i 17. 12. u Starom gradu te za to treba osigurati preko TZ sredstva. Što se 
tiče padina Starog grada volio bi da je ona kakva je bila prije 40 godina kada pamti 
da nije bilo zaraslo, no to košta. Trebalo bi kontaktirati vlasnike da u tome sudjeluju.  

Iznosi da je od protekle sjednice Gradskog vijeća potpisan sporazum s 
Hrvatskim cestama za Riječku ulicu, nismo svi potpisali jer treba potpisati pet, šest 
subjekata no Hrvatske ceste su potpisale ugovor. Radi se krov na crkvi Sv. Marije 
vele, u ponedjeljak će se održati preuzimanje u Puli  ambulantnog vozila za HMP 
koje košta cca. 2 milijuna kuna. Održana su dva sajma Hum – rakije i Sajam tartufa. 
Danas je bio u Zagrebu vezano uz rekonstrukciju odvodnje u starogradskoj jezgri. Do 
sada je cca. izgrađeno polovice kanalizacije u Starom gradu, a preostali dio 
kanalizacije podijeljen je u tri faze. Svaka faza trebala bi stajati oko 3 milijuna kuna. 
Raspisan je natječaj za prvu fazu, odvodnja, vodovod i ostalo za dionicu od Pjacaleta 
prema ulici Pino Budičin tj. prema crkvi Sv. Jurja. Ona se sastoji od 169 metara 
sanitarne odvodnje, 151 m oborinske odvodnje te  168  m vodovodne mreže. 
Vrijednost radova je negdje oko 3,9 milijuna kuna. Postupak javne nabave za 
izvođenje radova je u tijeku te je previđeno otvaranje ponuda 5.12.2022. Ako ne 
bude žalbi za očekivati je da negdje u prvom kvartalu iduće godine može se izvođač 
uvesti u posao. Uz radove tu su usluge stručnog nadzora koordinatora zaštite na 
radu odnosno arheologa, to je negdje oko 200.000,00 kn. Radi se o prvoj fazi radova 
sada za što bi Hrvatske vode osigurale 3 milijuna kuna, a druga i treća faza trebali bi 
biti  2024. i 2025. godine. Na Hrvatske vode otpalo bi svake godine 3 milijuna kuna. 
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To je jedina stavka koja nije uvrštena od kapitalnih investicija u proračun za 2024. 
godinu. Morat ćemo se naći ovdje u datom trenutku kada vidimo kakve su ponude.  

Dogovoreno je za Riječku ulicu i cesta za Istarske toplice prema Ponte 
Portonu, bitno, ako ne drugo zbog nas jer će se frezani asfalt moći koristiti između 
ostalog za nerazvrstane tj. lokalne puteve. Županija je u proračun uvrstila 1 milijun 
kuna za fotonapone. Idemo u sanaciju nekih učionica u Osnovnoj školi i krovišta 
ovdje. Misli da smo na njoj povukli 2,5 miliona kuna za sada i plus 400.000,00 kn na 
dionici u Krbavčićima gdje se na isti način kao i ovo ovdje odrađuje. Šta se tiče 
gospodarske situacije, mi smo 2020. godine imali 272 tvrtke, 2021. godine 271, ali 
ukupni prihodi 2020. godine u gradu Buzetu iznosili su 1.531.000.000,00 kuna, a 
2021. godine 1.789.000.000,00  kuna. Ukupni rashodi 1.569.000.000,00 kn 2020. 
godine, 1.791.000.000,00 2021. godine. Gubitak 2020. godine je bio 48,7 miliona 
kuna, 2021. 16 miliona kuna. Bruto investicije 2020. godine su bile 68,3 miliona kuna, 
2021. godine 83 miliona kuna. Troškovi osoblja, plaće itd. 2020. godine 262 miliona 
kuna, 2021. godine 287 miliona kuna itd., da ne govori o uvozu koji je veći 15 miliona 
kuna.  

Što se tiče interesa koji gospodarstvenici iskazuju za zonu Mala Huba uz g. 
Burlovića o kojem se razgovaralo prije, interes je iskazala tvrtka „Jandor“, Branko 
Rončević, Kristijan Majer, „Imac“, Danijel Klarić i „Ekspert gradnja“ koja j 
zainteresirana za veći kompleks, ali slaže se da treba ubrzati.  

Vezano uz provođenje natječaja za nerazvrstane ceste, mi smo imali 
osigurano negdje oko 200.000,00 kn u proračunu za sanaciju ceste koja je uništena 
prema Rošovu, kada je g. Krota gradio. Ne daj bože da smo te novce tamo potrošili, 
ostali bi bez asfalta itd. Nije da se u godinu dana nije napravilo ništa nego je ove 
godine položeno samo za Hum negdje oko 600-700 m, a prošle godine je za Hum 
položeno negdje oko 800-900 m, nešto za Abrame iako je htio da bude do Škujari, no 
bilo je kako je bilo.  

Najveća smo teritorijalno JLS u Istri, kada govorimo o gradovima. Nakon 
nevremena odrone smo skoro sve sanirali, imali smo preko sto odrona. Osim toga za 
MO osiguralo se 200.000,00 kn, na ono što MO imaju. Osigurali smo kroz formu 
donacija ne jedan već znatan broj strojeva. Ono šta zna, samo četvrtak prije fešte, 
Park je bio radio na Medvejskom potoku, radili su na Švikariji, Maruškići-Jagodići, 
radilo se u Dobrovici – Rošovo i Racari – Dobrovica. Stalno su vani no niti Park ima 
ljudi niti mi imamo toliko novaca da možemo napraviti sve u roku od danas do sutra. 
Vijećnik Jermaniš  zna da bi županija trebala raditi usjeke prema Marčenegli krajem 
godine, početkom iduće, tako je bilo sa njima dogovoreno. Volio bi da ide malo brže, 
sutra ima sastanak u Gradu sa g. Miletićem, Kozlevcom, Klobotom, Crvenim križem 
oko migranata, pa će se pokušati razgovarati o ovoj intervenciji županijskih cesta, ali i 
njima treba osigurati novac kojeg imaju ili nemaju i zato treba kroz proračun to 
iskazati.  

Vezano za najam prostora u Roču, pitanje koje je postavila vijećnica Michela, 
odgovara da se neće ići u davanje prostora u najam.  

Anica Milković Grbac vezano uz uređenje padina Starog grada to je šira zona 
konzervatorske zaštite, tako da bilo koji zahvati trebaju imati suglasnost 
konzervatorskog odjela. Raditi će se nova konzervatorska podloga koja je zadnjim 
rebalansom proračuna previđena. Smatra da bi nam to trebalo dati podatke što, kako 
i na koji način se može na toj padini raditi. Imali smo zahtjeva tijekom godina gdje su 
vlasnici željeli posaditi nasade oraha no konzervatori im nisu odobrili. Oko uređenja 
padina koje su većinom u privatnom vlasništvu jedino možemo pokušati se 
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vlasnicima obratiti i apelirati, na ništa ih ne možemo natjerati. Prvom prilikom 
spomenuti će se isto konzervatorima kako bi se vidjelo njihovo mišljenje.  

Vezano uz šumske poljske puteve, imamo 200.000,00 kn osigurano u 
proračunu. Provedena je jednostavna nabava, svi su dobili obavijest  tko je odabran i 
tko će izvoditi radove te se sa izvođenjem radova može krenuti. Vezano uz cestu za 
Marčeneglu, desio se šum u komunikaciji, ne idu sve informacije do nje, 
gradonačelnik je direktno dao pravniku nalog da temeljem zahtjeva ŽUC-a riješi 
imovinsko pravne odnose, odnosno da skupi i prikupi suglasnosti svih vlasnika uzduž 
lokalne ceste iz Vrha u smjeru Marčenegle. Međutim nitko od nas nije raspolagao 
preciznom informacijom i što se od nas očekuje, da li su to tri proširenja, da li 
proširenje cijele ceste te se na kraju nazvalo gđu. Griparić u ŽUC i razjasnilo situaciju 
i krenulo sa pripremom ugovora.  

Dostaviti će odgovor vijećniku Jermanišu na postavljeno pitanje uz izdane 
građevinske dozvole. 

Vezano uz market u Roču, nama se vlasnik koji je do sada koristio privatni 
prostor  javio, oslušnulo se mišljenje svih strana, međutim ako su građani protiv 
nemamo šta poduzimati.  

Vezano za betonsko igralište nasuprot Srednje škole, javna nabava je u tijeku, 
a otvaranje ponuda je krajem ovog mjeseca.  

Davor Prodan iznosi da su mu mještani Humštine postavili pitanje u kojem je 
statusu izrada UPU-a turističkog naselja Rujevac i investitora isto zanima zbog čega 
nije na dnevnom redu točka dnevnog reda? Iako smo između „dvije vatre“ odluke se 
trebaju donositi u primjerenom roku, o tome ovisi i proračun Grada Buzeta i znatiželja 
demokratske javnosti i interese mještana Huma moramo zaštititi što je moguće u 
većoj mjeri.  

Anica Milković Grbac iznosi da su se ona i predstavnik investitora čuli vezano 
za isto, upoznat je da točka neće biti na ovoj sjednici Gradskog vijeća već na idućoj.  
Odluka se razmatrala na odboru za prostorno planiranje, komunalno gospodarstvo i  
promet.  Dogovoreno je da će se iz te odluke na neki način izuzet sve ono što bi grad 
na bilo koji način obvezivalo po pitanju katnosti, visina, broja vila da na neki način 
kao grad imamo slobodne ruke da možemo ipak dati nekakav konačni tač na taj 
projekt i kontrolirati šta će se u prostoru dešavati. Sama Odluka trebala bi biti na 
slijedećoj sjednici vijeća, kad prođe ponovljeno savjetovanje.  

Kristijan Jermaniš vezano uz asfalt, po pričanju i informacijama nismo 
asfaltirali  ni jednu nerazvrstanu cestu već je asfaltirao  ŽUC, ceste koje su u njihovoj 
ingerenciji. Cesta za Hum je u ingerenciji ŽUC-a, za Abrame također, tu se asfaltirao 
dio do potoka do rijeke i nije se išlo dalje, trebao se riješiti i proširit most no ništa od 
toga. 

Zanimaju ga suglasnosti sa vlasnicima u vezi ceste Vrh – Marčenegla da li se 
počelo potpisivati ili ne ili se samo pripremaju ugovori. Smatra da dok se budu isti 
potpisali neće biti 12. mjesec 2022. godine već 2023. ili 2024. godine te da će se 
onda početi proširivati cesta. Cesta je službeno zatvorena i ne može se prolaziti.  

Vezano uz nogostup za Sv. Martin, da li imaju u planu Hrvatske vode ići sa 
kanalom dalje ili ne? Da li ćemo mi napravit nogostup sada i druge godine kada budu 
Hrvatske vode imale sredstava ili će nogostup morati izbaciti, tj. ispast će „ima se 
može se trošiti“.  

Davor Prodan iznosi da vijećnik Jermaniš pita da li je to bačen novac u 
rebalansu kojeg smo osigurali u iznosu od 160.000,00 kn.  

 Anica Milković Grbac iznosi da cijela dionica od Autobusnog kolodvora do  
Sv. Martinu iznosi skoro 600 m, od toga će nam praktički 540 m biti poklonjeno u 
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sklopu rekonstrukcije kanala. Na toj lokaciji gdje prestaje nogostup tu prestaje i kanal, 
Hrvatske vode tu nemaju zakonske osnove za financiranje bilo kakav dodatni 
standard. Na tom dijelu potok prelazi preko ceste, preko županijske ceste prema 
željezničkoj stanici i tu „njihova priča“ prestaje. To smo provjerili prije nastavka 
izgradnje nogostupa do kapelice kako bi se pješake maklo sa županijske ceste na 
cestu niže razine i to je to što je za sada, nogostup je isprojektiran do tu, a rasvjeta je 
isprojektirana i dalje do spajanja s postojećom rasvjetom, ali u ovom trenutku smo 
uspjeli financijski zatvoriti prvih 600 m od jednog do drugog raskrižja. Postalo je 
upitno i ovih prvih 550 m nogostupa jer ne možete pješaka na nogostupu na sred 
livade ostaviti bez nekakve kontinuirane komunikacije i njegovog micanja sa ceste 
više razine. Zato je Grad izdvojio dodatna sredstva, produžio nogostup za još cca. 50 
m. Svi su radovi ugovoreni, rasvjeta tj. podzemni dio ide u ovoj godini od autobusnog 
kolodvora do kapelice, a nadzemni stupovi iduće. Mora reći da je u Gradskoj upravi 
bila jedna grupa mama sa tog područja koji imaju malu djecu, djecu za školu i izrazili 
su veliku zabrinutost. Imamo sreću da je cesta u k.o. Buzet - Stari grad evidentirana, 
pa nemamo imovinsko pravnih zapreka.   
 

Davor Prodan određuje pauzu od 10 min.  
Nakon pauze nastavlja se rad sjednice.  

 
 

TOČKA 7.  
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o vrijednosti boda za obračun 

komunalne naknade 

 
 

Anica Milković Grbac obrazlaže prijedlog.  
Otvara se rasprava. 
Nenad Šćulac vezano uz povećanje smatra da svi pristupaju tome, iako je to 

sada zadnji trenutak s obzirom da treba donijeti odluku do kraja mjeseca. Smatra da 
bi bio dobro, a dobio je najavu već iz jednog od gradskih odbora da će se pristupiti 
reviziji zaduženja komunalne naknade, ipak nakon svega, te misli da je to nešto što 
svakako treba napravit jer je to pošteno prema svima. Često bude situacija, kada 
neki budu zaduženi neki ne, nekada se netko uspije i „sakriti“, pa smatra da je 
pošteno prema svima da svako bude jednako i pravično zadužen. Ako može dobiti 
nekoliko informacija da li će se pristupiti istom na koji način i kako će se odvijati 
revizija? 

Anica Milković Grbac iznosi da je na Odboru za financije i proračun je skrenuta 
pažnja i u zaključku je navedeno da se uz povećanje ide i u ažuriranje podataka kako 
bi svi građani bili ravnomjerno opterećeni budućim povećanjem nameta. U prijedlogu 
proračuna za iduću godinu predviđena su sredstva ciljano za izmjere i dr. no treba 
razmisliti da li će to biti najbrži  i najefikasniji i „najunosniji“  način da se u kratkom 
razdoblju pokrije što veće područje i što više građevinskih područja premjeri. Za sada 
je predviđeno da to bude vanjska usluga, i za to je predviđeno 124.000,00 kn što nije 
naravno dostatno za sva naselja  već za početak za  četiri, pet. Ideja nje i pročelnice 
za financije je bila da to već ide u idućem rebalansu, no u kontaktu sa Hrvatskim 
vodama, obzirom da mi zadužujemo i naknadu za uređenje voda pa nam oni s tog 
naslova sufinanciraju dio troškova izmjera, realno tih 124.000,00 kn naših planiranih 
na to bi se trebalo nadograditi još toliko od strane Hrvatskih voda, pa se sa 
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250.000,00 nešto i da napraviti. No rekli su da  u ovoj godini više nemaju sredstava 
za sufinanciranje naših izmjera,  pa da je bolje da prebacimo u iduću godinu.  

Davor Prodan iznosi da smo nakon 21 godinu prisiljeni Odluku uskladiti sa 
aktualnim trenutkom. Zna da je to nepopularna mjera, ako želimo održati sustav 
jednostavno smo prisiljeni, a vjerojatno prilikom donošenja Proračuna nešto ćemo 
više reći o tome.  

Anica Milković Grbac iznosi da se treba u Odluci napraviti sitna korekcija, 
navedeni su iznosi u kunama, a euri u zagradi, s obzirom da se odluka primjenjuje od 
1. siječnja 2023. godine trebalo bi pisati obrnuto.   

Nakon rasprava jednoglasno se uz 13 glasova „za“ donosi se sljedeći  
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi  se Odluka o vrijednosti boda za obračun komunalne naknade 

 
 

TOČKA 8. 
Razmatranje prijedloga Proračuna Grada Buzeta za 2023. godinu i Projekcije 
za 2024. i 2025. godinu - prvo čitanje, te pripadajućih programa i drugih akata: 
 

a.) Zaključka o prihvaćanju i upućivanju na javnu raspravu prijedlog Proračuna 

Grada Buzeta za 2023. godinu i Projekcija za 2024. i 2025. godinu - prvo 

čitanje, zajedno sa svim programima javnih potreba Grada Buzeta za 2023. 

godinu, 

b) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Buzeta za 2023. godinu, 

c) Odluke o rasporedu namjenskog prihoda od komunalne naknade u 

Proračunu za 2022. godinu, 

d) Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2023. godinu, 

e) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2023. godinu, 

f) Programa javnih potreba u obrazovanju za 2023. godinu, 

g) Programa javnih potreba u kulturi za 2023. godinu, 

h) Programa javnih potreba u sportu za 2023. godinu, 

i) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2023. godinu, 

j) Programa poticanja razvoja poduzetništva i poljoprivrede za 2023. godinu, 

k) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023. 

godinu, 

l) Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023. 

godinu. 

 

 

Reana Glavić Jačić  obrazlaže prijedlog.  

Otvara se rasprava.  

Davor Prodan moli Elenu Grah Ciliga da obrazloži pošto je rekla da se neće 

drastično povećati izdvajanja za sport i kulturu, moli obrazloženje. Da li iznosi za 

sport ostaju isti odnosno da li su blago povećani ? 

Elena Grah Ciliga što se tiče izdvajanja u području sporta, kulture, 

predškolskog odgoja i socijalne skrbi iznosi su ostali isti na razini 2022. godine. Ako 
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bi krenula od predškolskog odgoja, definiralo se zadnjim rebalansom iznos kojim se 

sufinanciraju dadilje, a razliku do pune ekonomske cijene pratimo i u 2023. Tu je veći 

iznos ako bi gledali masu, ali je u iznosu koji je definiran ove godine. Što se tiče 

područja obrazovanja, stalno se pričalo o tome kako se dižu plaće u području 

školstva, odnosno državnoj upravi, pa time će rasti i plaća učitelja, a mi osiguravamo 

sredstva za plaće učitelja u produženom boravku. Međutim sredstva smo ostavili u 

istom iznosu kao i ove godine bez obzira što su njihove plaće rasle, zato što prema 

nekoj procjeni kretanja broja djece i planiranog broja upisa djece za sljedeću godinu 

prošle su one najveće generacije i očekuje se najvjerojatnije od sljedeće jeseni da 

ćemo imati potrebe za jednom osobom manje odnosno za jednom skupinom manje, 

tako da se tu nije povećavalo dok ne vidimo da li će biti neka potreba. Što se tiče 

područja kulture izdvajanja planirana za udruge, to je ono što najviše interesira 

javnost, ostavili smo iznos identičan ovoj godini. Što se tiče sporta isto tako, stavili 

smo opet da Grad preuzme upravljanje dvoranom, sredstva su planirana da se od 

strane Grada preuzme upravljanje, što će biti vrlo zahtjevno za realizirati i smatra da 

tu moramo zajedno dogovoriti na koji način će se to  pokrenuti, jer bez osobe koja će 

to voditi i upravljati biti će vrlo teško s našim resursima koje imamo, a planirani su 

prihodi kroz najam za održavanje dvorane kroz najam prostora od strane škola. 

Našim klubovima bi sufinancirali mi kroz iznos koji smo i inače osiguravali kroz 

održavanje dvorane. Mi bi opet novce morali davati sportskim klubovima da oni 

vraćaju kroz korištenje dvorane. Što se tiče mase sredstava za Sportsku zajednicu 

ostavljeno je u visini kao i ove godine, ne za plaću tajnika već kroz ugovor o djelu kao 

što je bilo i ove godine. Područje zdravstva i socijalne skrbi isto tako, pripremamo 

novu Odluku o socijalnoj skrbi, nismo htjeli ništa mijenjati s obzirom dok ne budemo 

dali na Gradsko vijeće  novu Odluku, nema smisla ići u korekciju nekih prava dok ne 

definiramo nova prava. Neće doći do nekih velikih korekcija, nismo htjeli smanjivati 

standard. Što se tiče područja zdravstva, imamo jedan veći iznos koji ćemo morati 

osiguravati za sufinanciranje hitne tj. nadstandard za hitnu medicinsku pomoć koju 

nam je potraživao Nastavni zavod za hitnu medicinu u ovoj godini no to ide iz 

sredstava turističke pristojbe zbog povećanja boravka turista. Tu nam se prihodi i 

rashodi pokrivaju i taj dio je nešto malo veći cca. 20.000,00 kn. Što se tiče ostalih 

programa u području zaštite zdravlja, znamo da postoji problem s nastavkom 

pružanja usluge internista u sljedećoj godini, nismo to mijenjali i micali iz proračuna 

jer se nadamo da će se to pokušati organizirati i nastaviti pružati ta usluga na 

području Grada. Za Gradsko savjetovalište ostavili smo i čak išli s nešto manjim 

iznosom od iznosa koji imamo nakon rebalansa u proračunu jer smo povećavali zbog 

povećanih potreba usluga savjetovanja. Iako  u komunikaciji s GDCK koji provodi 

program Gradsko savjetovališta, znamo da postoji kontinuirana potreba i stalan rast 

za savjetovanjima, to ćemo pokušavati iskomunicirati između škola koje bi mogle 

preuzeti dijelove segmenata na jedan drugi način. Možda u ovom nacrtu vidi da će  

biti potrebe kroz slijedeću godinu ili na neki način za Crveni križ osiguravati neka 

dodatna sredstva. Ostalo smatra da su svi na nivou ove godine. Nemamo nikakvih 

dodatnih osim sufinanciranja smještaja djelatnika, nikakvih novih programa. To ju 

rastužuje kao pročelnicu  no financijska sredstva su takva da ne možemo nešto novo 

uvesti, ali nismo išli ni na smanjenje usluga.  

Davor Prodan iznosi da javna rasprava traje od  24.11.  do 8.12. te poziva 

građane da sudjeluju u izradi proračuna. Poziva kolege iz IDS-a ukoliko 
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gradonačelnik želi, mora obavijestiti da oni imaju s gradonačelnikom koordinaciju 

gdje se sastaju svakih petnaest dana, volio bi  skladno sa demokratskim duhom da 

se uključe preliminarno u razgovore sa gradonačelnikom i sa njima u vezi s 

proračunom. Svaku stavku može se promijeniti ako se želi. Žele u maksimalno 

demokratskom duhu donijeti proračun jer nas očekuje izuzetno neizvjesna 2023. 

godina. Rekao bi da je ključna stvar da svi zajedno moramo „preživjeti“ jer ne znamo 

što nas čeka. Ovaj proračun je vrlo zahtjevan jer se s jedne strane planira povećanje 

za materijalne troškove odnosno za osobne dohotke 130 gradskih djelatnika, sa 

druge strane, možda će biti nepopularno u javnosti to što dosta stavaka ostaje isto, 

tako da možda želimo napraviti jednu ravnotežu do 21.12. Imamo mjesec dana te se 

može analizirati proračun u detalje. Dobio ga je prije 7 dana odmah ga je stavio u 

proceduru da izađe u javnost kako bi svi mogli na najbolji mogući način predložiti sve 

stavke koje mogu poboljšati život i rad svih djelatnika odnosno svih građana Grada 

Buzeta. Imati ćemo prilike za mjesec dana sigurno puno više pričati o proračunu 

nego danas kada je na predstavljanju javnosti, tako da je očekivana suzdržanost 

vijećnika koji nisu upoznati sa svim detaljima. 

Nakon rasprave jednoglasno se uz 13 glasova „za“ donosi sljedeći  

 

ZAKLJUČAK  

 

Nacrt prijedloga Proračuna Grada Buzeta za 2023. godinu i Projekcije za 2024. 

i 2025. godinu - prvo čitanje, te pripadajući programi upućuju se na javnu 

raspravu  koja će trajati  od 24.11. do 8.12. : 

 

a.) Zaključak o prihvaćanju i upućivanju na javnu raspravu prijedlog Proračuna 

Grada Buzeta za 2023. godinu i Projekcija za 2024. i 2025. godinu - prvo 

čitanje, zajedno sa svim programima javnih potreba Grada Buzeta za 2023. 

godinu, 

b) Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Buzeta za 2023. godinu, 

c) Odluka o rasporedu namjenskog prihoda od komunalne naknade u 

Proračunu za 2022. godinu, 

d) Program javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2023. godinu, 

e) Program javnih potreba u predškolskom odgoju za 2023. godinu, 

f) Program javnih potreba u obrazovanju za 2023. godinu, 

g) Program javnih potreba u kulturi za 2023. godinu, 

h) Program javnih potreba u sportu za 2023. godinu, 

i) Program javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2023. godinu, 

j) Program poticanja razvoja poduzetništva i poljoprivrede za 2023. godinu, 

k) Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023. 

godinu, 

l) Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023. 

godinu. 

 

TOČKA 9 

Razmatranje prijedloga i donošenje: 
a) Odluke o izmjeni Odluke o radnim tijelima Gradskog vijeća Grada Buzeta 
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b) Rješenja o dopuni Rješenja o osnivanju i imenovanju članova Povjerenstva 

za procjenu šteta od elementarnih nepogoda 

c) Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju članova Odbora za financije, 

proračun i upravljanje imovinom. 

 

Elena Grah Ciliga obrazlaže prijedlog.  

Rasprave nema te se po točkama kako slijedi vrši glasovanje:  

a) jednoglasno se donosi uz 13 glasova „za“, 

b) jednoglasno se  donosi uz 13 glasova „za“,   

c) jednoglasno donosi, uz 13 glasova „za“ 

 

ZAKLJUČAK  

 

Donosi se : 
a) Odluka o izmjeni Odluke o radnim tijelima Gradskog vijeća Grada Buzeta 

b) Rješenje o dopuni Rješenja o osnivanju i imenovanju članova Povjerenstva 

za procjenu šteta od elementarnih nepogoda 

c) Rješenje o izmjeni Rješenja o imenovanju članova Odbora za financije, 

proračun i upravljanje imovinom. 

 

 

TOČKA 10. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izboru najpovoljnije ponude za 

zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području 

Grada Buzeta 

 

Reana Glavić Jačić obrazlaže prijedlog.  

Rasprave nema te se jednoglasno uz 13 glasova „za“ donosi sljedeći  

 

 

ZAKLJUČAK  

 

Donosi se Odluka o izboru najpovoljnije ponude za zakup poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Buzeta. 

 

Davor Prodan iznosi da se planira 21.12. zadnja sjednica Gradskog vijeća u 

ovoj godini, te se nakon toga planira skromna zakuska negdje gdje odaberemo. 

Poslat će poruku svima putem epošte da odaberemo, kao što je tradicionalno to bilo 

svake godine, te nema razloga da se ne družimo i u zadnjim danima ove godine. 

Zamolio bi pročelnicu da sve točke dnevnog reda koje su dogovorene da idu na 

Gradsko vijeće ubrzamo donošenje istih. Svjetsko prvenstvo je u nogometu nije 

počelo najpovoljnije za Hrvatsku no smatra da će u nedjelju biti puno bolje, te ovom 

prilikom pozdravlja sve hrvatske reprezentativce u Kataru, a posebno našeg 

Buzećana, možemo to tako reći, buzetskog zeta, kondicijskog trenera koji je održao 

sjajno predavanje buzetskim trenerima u sportskoj dvorani g. dr. Luki Milanoviću. 

Pozdravljamo ga u Kataru u nadi da ćemo se plasirati u drugi krug i doći do finala, 
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uvijek je optimist što se tiče sporta. Zahvaljuje i želi sve najbolje te se vidimo na 

sljedećoj sjednici Gradskog vijeća, te predlaže da odlučimo u međuvremenu gdje 

ćemo se naći ako želimo.  

Sjednica je zaključila s radom u 20,40 sati. 

 

ZAPISNIK VODILA      PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

   Tatjana Merlić                                                               Davor Prodan  
   


